
Vraagnummer Datum Rol Vraagsteller Kruimelpad Titel Vraag Antwoord
1 11-5-2025 Raadslid D66 Niek van Essen Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 1.

Sociaal Domein - 1.3 Werk en inkomen
inburgeriung op welke termijn komt informatie over bestedingen m.b.t. de

inburgering bij de ISD beschikbaar? Mede omdat in 2024 ook geen
rapportage heeft plaats gevonden. Zijn de problemen zoals bekend
in 2024 bij de ISD m.b.t. de financiële verantwoording over
inburgering inmiddels opgelost?

Op dit moment wordt in beeld gebracht op welke wijze de kosten
kunnen worden toegerekend aan de juiste kostensoorten binnen de
ISD en hoe dit doorrekent naar deelnemers. Wij verwachten dat er
na de zomer een duidelijk kader aan afspraken ligt en de ISD
hierover kan rapporteren. We verwachten met dit afsprakenkader
dat de problemen binnen de ISD zijn opgelost.

2 11-5-2025 Raadslid D66 Niek van Essen Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 3.
Leefomgeving - 3.3 Beheer openbaar gebied

ongedaan maken half verharding Hoeveel en welke klachten zijn er ontvangen over de half verharde
parkeerplaatsen in de woonwijk Noordland? Het is toch tegen de
gemaakte afspraken in als de waterdoorlaatbare half verharding
wordt vervangen door volledige verharding? Worden de kosten
verhaald op de bewoners?

Uit navraag bij de servicelijn is gebleken dat er in 2023 een klacht is
ingediend en in 2024 ook een klacht. Dit betreft in beide gevallen
door een en dezelfde persoon.

Daarnaast hebben wij  in 2024 een brief ontvangen met het verzoek
om de parkeerplaatsen te verharden.

De kosten van het vervangen van de half-verharding worden niet
verhaald op de betrokken bewoners maar betaald uit middelen voor
verbetering van de openbare ruimte in zijn algemeenheid.
Daarnaast zullen wij een waterdoorlatende verharding toepassen
waardoor het uitgangspunt van de ontwikkeling van de Noordrand
(inflitratie) intact blijft.

3 11-5-2025 Raadslid D66 Niek van Essen Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 5.
Bestuurskracht - 5.8 Overhead

Pilot Emprover Ox tot welke datum loopt de Pilot met Emprover Ox?  Zijn er meer
gemeenten in West-Brabant die met dit organisatie management
systeem werken? In welke orde van grootte liggen de eenmalige en
jaarlijkse kosten voor een mogelijke aanschaf na deze pilot?

De pilot Emprover loopt tot april 2026. Onder andere ABG-
gemeenten, gemeente Hilvarenbeek, Tilburg, Oss, maar ook
Ministeries van I&W en Defensie maken van dit programma gebruik.
De kosten voor aanschaf zijn afhankelijk van de gekozen licentie.
Voor een volledige licentie bedragen deze kosten indicatief € 25.000
per jaar + € 0,42 per inwoner.

4 14-5-2025 Raadslid D66 Guy Janssen Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 1.
Sociaal Domein - 1.3 Werk en inkomen

BUIG-budget Het baart D66 Woensdrecht zorgen dat als gevolg van de gestaakte
instroom bij de Wsw het Buig-budget
zo hoog oploopt, maar voornamelijk zo onvoorspelbaar wordt.

Vraag 1: Verwacht men hierin een trend? Moeten wij hier
anders/ruimer op gaan begroten?

Het ligt in de lijn der verwachting dat het aantal mensen in de
bijstand gaat toenemen. Door het sluiten van de Wsw voor nieuwe
instroom en het verscherpte kader voor de instroom in de Wajong in
2015, vallen meer inwoners onder de Participatiewet. Daarnaast
heeft de toename ook de maken met het plaatsen van
statushouders. Kortom, een groeiend aantal mensen met een
verminderd arbeidsvermogen doet beroep op de Participatiewet. De
gemeente monitort nauwlettend de uitgaven op het BUIG-budget.
Het college doet hiervoor een voorstel bij de Perspectievennota.

5 14-5-2025 Raadslid D66 Guy Janssen Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 1.
Sociaal Domein - 1.5 Zorg voor Jeugd en Sociale Veiligheid

Intensieve zorg Bij 1.5 Zorg voor Jeugd en Sociale Veiligheid, pagina 10, wordt heel
specifiek gesproken over één casus.
Het lijkt D66 Woensdrecht niet wenselijk dat er in beleidsstukken zo
specifiek gesproken wordt over één
casus. Opmerkingen over geld, zeker binnen het sociaal domein,
mogen namelijk in openbare stukken niet
herleidbaar zijn tot individuen.

Vraag 2: Wil men hier zorg voor dragen?!

Om de Raad de financiële impact van 1 casus  te laten zien is in
deze specifieke situatie er voor gekozen dit wel te melden in de
toelichting.  Wij zijn er ons van bewust dat we geen informatie delen
met de Raad die herleidbaar is tot een individuele casus.

6 14-5-2025 Raadslid VVD Petra Weijman Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 1.
Sociaal Domein - 1.4 Maatschappelijke ondersteuning

maatschappelijke ondersteuning Bij het kopje verwachte maar niet opgenomen in begrotingswijziging
wordt bij maatschappelijke ondersteuning aangegeven Betreft
uitvoeringsbudgetten. Er is een afvlakking van cliëntaantallen en
verschuiving naar lichtere categorie waarneembaar en een lager
uitgevallen indexering. Kunt u aangeven hoe u tot deze stelling
komt?

Deze toelichting is gebaseerd op een combinatie van actuele
signalen uit de praktijk, voorlopige realisatiecijfers en trends die
zichtbaar zijn binnen de dienstverlening. Uit de monitoring van het
sociaal domein blijkt dat het aantal cliënten de afgelopen periode
minder sterk is toegenomen dan eerder werd voorzien. Tegelijkertijd
zien we een verschuiving naar lichtere vormen van ondersteuning.
Dit betekent dat inwoners in toenemende mate geholpen worden
met minder intensieve voorzieningen. Dit past binnen de ingezette
beleidslijn van het versterken van de eigen kracht en het
voorliggend veld. Daarnaast is de laatste indexering, mede
beïnvloed door landelijke ontwikkelingen, minder hoog uitgevallen
dan aanvankelijk is ingeschat.

7 18-5-2025 Raadslid ABZ Loes Kools Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 3.
Leefomgeving - Totaaloverzicht programma 3

Vraag ABZ (LK) over  3.3 Beheer Openbaar gebied Op pagina 15 staat bij 3.3 Beheer Openbaar gebied begroot –€
3.242.436
Werkelijk bedrag € 1.865.055 en Bedrag rechten en verplichtingen €
-911.715
En prognose afwijking vd begroting € - 47.729.

Het lijkt mij dat er geen positief bedrag kan ontstaan ( werkelijk
bedrag – rechten en verplichtingen)? Is er een min vergeten bij €
1.865.055 of zijn de rechten en verplichtingen hoger dan hier
vermeld staat (uitgaande tot 31-12-25)? Graag een toelichting.

Er worden nog kosten verwacht die (nog) niet in de verplichtingen
zijn opgenomen.

8 18-5-2025 Raadslid ABZ Loes Kools Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 2.
Ruimte - 2.4 Sport en evenementen

Vraag ABZ (LK) over Volksfeesten / kermis Op pagina 14 Volksfeesten / kermis budgetoverschrijding van €
49.000
voornamelijk door gestegen energiekosten.
Wordt dit meegenomen in begroting voor 2026 en verdere jaren?

Ja, de toename van de energiekosten wordt opgenomen in de
Perspectievennota 2026-2029.
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9 18-5-2025 Raadslid ABZ Loes Kools Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 1.
Sociaal Domein - 1.3 Werk en inkomen

Vraag ABZ (LK) betreffende Budget Bijzondere Bijstand Op pagina 7 staat bij het budget Bijzondere Bijstand dat er een
tekort wordt verwacht van € 77.000. Vervolgens staat er door minder
aanvragen Sociaal medische indicaties houden wij op dit budget
over. Kunt u inzage geven in de bedragen versus tekort en
overschot?

Het overschot op de post Sociaal Medische Indicatie (SMI) ad €
8.000 weegt niet op tegen de grotere tekorten op de post van de
Bijzondere bijstand uitkeringen (€ 66.000) en de Inkomenstoeslag
(€ 19.000) op het budget Bijzondere Bijstand.

10 18-5-2025 Raadslid ABZ Loes Kools Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 1.
Sociaal Domein - 1.3 Werk en inkomen

Vraag ABZ (LK) over budget Inburgering nieuwkomers Op pagina 8 staat op het budget Inburgering nieuwkomers is de
eindprognose nog moeilijk te bepalen. Wanneer is er meer
duidelijkheid ( overleg ISD)?
Kunt u t.z.t. de raad informeren over de uitkomst?

Op dit moment wordt in beeld gebracht op welke wijze de kosten
kunnen worden toegerekend aan de juiste kostensoorten binnen de
ISD en hoe dit doorrekent naar deelnemers. Wij verwachten dat er
na de zomer een duidelijk kader aan afspraken ligt en de ISD
hierover kan rapporteren. We verwachten met dit afsprakenkader
dat de problemen binnen de ISD zijn opgelost.

11 19-5-2025 Raadslid VVD Martin Groffen Financiële tussenrapportage 1e kwartaal 2025 - Programma 1.
Sociaal Domein - 1.3 Werk en inkomen

Buig budgetten Op het 'BUIG-budget' wordt een tekort van € 857.000 verwacht.
Mensen stromen niet meer in de Wsw en nauwelijks meer in de
Wajong, waardoor mensen sneller in de bijstand terecht komen.

Hoe aannemelijk is het dat WVS gelden naar dit budget kunnen
worden overgeheveld ?

Binnen 1 product kunnen we kostensoorten salderen. Dat is op dit
product van toepassing.
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